
Jaka będzie obsługa budowy podczas remontu szkoły przy Łowieckiej?

Notatka ze spotkania informacyjnego

Jaki był kontekst spotkania?

Spotkanie dotyczyło obsługi technicznej budowy w kwartale ulic Biskupa Tomasza

I, Staszica i Łowieckiej, a także szczegółów realizowanej tam inwestycji. Spotkanie

miało charakter informacyjny.

Informacje o spotkaniu

Miejsce spotkania: Szkoła Podstawowa nr 58, ul. Składowa 2/4

Termin spotkania: 24 stycznia 2023, godz. 17.30

Liczba uczestników: 18

Inicjator: Zarząd Zasobu Komunalnego (ZZK)

Moderujący: Krzysztof Ziental (Wydział Partycypacji Społecznej UM Wrocławia),

Maja Zabokrzycka (Fundacja Dom Pokoju)

W ramach działań informacyjnych w serwisie Wrocław Rozmawia utworzono

podstronę o spotkaniu, a w okolicy podwórka rozwieszono plakaty informacyjne.

W spotkaniu wzięli udział przedstawiciele Zarządu Zasobu Komunalnego,

Inwestora, Rady Osiedla Nadodrze oraz Radna Miejska.

Bardzo dziękujemy wszystkim mieszkankom

i mieszkańcom za udział w spotkaniu!
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Zestawienie opinii zgłoszonych w trakcie spotkania

l.p. Opinia Do rozważenia przez:

1

Obawa, że budowa zaplecza sportowego
wpłynie negatywnie na cyrkulację powietrza
na podwórku/ w mieszkaniach
przylegających do podwórka i podniesie
temperaturę w trakcie upałów

Inwestor

2
Kanały ściekowe na trasie przejazdu
ciężkiego sprzętu należy zabezpieczyć przed
uszkodzeniem.

Inwestor + ZZK

3
Obawy związane z możliwością pojawienia
się pęknięć w murach budynków w wyniku
ruchu ciężkiego sprzętu.

Inwestor

4

Należy przeanalizować funkcjonowanie
planowanych miejsc postojowych przed
wejściem od Łowieckiej (tzw. kiss&ride) i jej
wpływ na ruch uliczny oraz pieszy. Obawa, że
spotęguje to korki zwłaszcza w trakcie
trwającego remontu ul. Pomorskiej

Inwestor + Wydział
Inżynierii Miejskiej
Urzędu Miejskiego

Wrocławia

5

Przejazd ciężkim sprzętem pomiędzy
samochodami osobowymi na podwórku
może być utrudniony. Potrzeba uzgodnienia
harmonogramów z mieszkańcami i
wyznaczenia określonych dni, w których
będzie obowiązywał zakaz parkowania w
części podwórka.

Inwestor

6

Funkcjonowanie w szkole stołówki oraz
odbiór śmieci ze szkoły nie powinien mieć
negatywnego wpływu na życie
mieszkańców

Inwestor

7

Inwestycja krytego boiska nie powinna
spowodować zmniejszenie ilości światła
dziennego w mieszkaniach od strony
Biskupa Tomasza I.

Inwestor

9

Gwarancja na świeżo wyremontowane
podwórko powinna być zachowana, a
potencjalne szkody spowodowane przez
działania Inwestora naprawione.

ZZK + Inwestor
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10
Nie powinno ulec pogorszeniu parkowanie
na ul. Biskupa Tomasza I podczas
funkcjonowania szkoły.

Inwestor

13 Należy zadbać o nowe nasadzenia, które
ostatnio wykonano na podwórku.

ZZK

14

Propozycja włączenia mieszkańców w
wyznaczenie nowych nasadzeń – ich miejsca
i rodzaju. W szczególności w kontekście
planowanej wycinki i zaplanowanych
nasadzeń kompensacyjnych.

ZZK + Inwestor

15

Należy bezwzględnie zadbać o
bezpieczeństwo dzieci korzystających z
podwórka w trakcie prac prowadzonych
przez Inwestora.

Inwestor

Wrocław, 6.02.2023 r.

3


